
                                            P  R  O  T  O  K  Ó  Ł  nr  XVII/2011 
z obrad sesji Rady Miejskiej w Barczewie, która odbyła się w dniu 21.11.2011r. 
 
Miejsce obrad:  sala konferencyjna w Urzędzie Miejskim w Barczewie; 
 
Godzina rozpoczęcia obrad:  12.00 
 
Obecni na sesji – zgodnie z załączoną listą obecności w sesji uczestniczyli wszyscy 
radni(15). 
 
 
Do punktu 1. 
Obrady XVII/2011 sesji otworzył pan Zbigniew Chlubicki, który stwierdził na 
podstawie listy obecności prawomocność obrad dzisiejszej sesji. 
 
Do punktu 2. 
 
Pan Zbigniew Chlubicki – wnioskuję o ujęcie w proponowanym wcześniej porządku 
obrad w punkcie 6 Informacji Burmistrza o zgłoszonych żądaniach dotyczących 
odszkodowań oraz naliczeniem opłaty związanej ze wzrostem wartości 
nieruchomości w związku z uchwaleniem bądź zmianą planu zagospodarowania 
przestrzennego. 
 
Radni  jednogłośnie przyjęli wniosek pana Chlubickiego oraz porządek obrad po 
zmianach. 
 
Porządek obrad: 
 
3.Przyjęcie protokółu z obrad poprzedniej sesji Rady Miejskiej; 
4.Sprawozdanie Burmistrza Barczewa z działalności między sesjami Rady; 
5.Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie osobom fizycznym 
bonifikaty od opłaty z tytułu przekształcenia prawa użytkowania wieczystego w 
prawo własności nieruchomości  gruntowych stanowiących własność Gminy 
Barczewo, zabudowanych na cele mieszkaniowe lub przeznaczonych pod tego 
rodzaju zabudowę; 
6.Informacja Burmistrza Barczewa o zgłoszonych żądaniach dotyczących 
odszkodowań oraz naliczeniem opłaty związanej ze wzrostem wartości 
nieruchomości w związku z uchwaleniem  bądź zmianą planu zagospodarowania 
przestrzennego; 
7.Projekt uchwały w sprawie uchwalenia Rocznego programu współpracy gminy 
Barczewo z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art.3 
ust.3 ustawy o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na 2012 rok; 
8.Projekt uchwały w sprawie zmiany Gminnego Programu Profilaktyki i 
Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na 2011 rok; 
9.Projekt uchwały w sprawie wysokości stawek podatku od środków 
transportowych; 
10.Projekt uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od 
nieruchomości; 

 



11.Projekt uchwały w sprawie dziennych stawek opłaty targowej; 
12.Projekt uchwały w sprawie opłaty miejscowej; 
13.Projekt uchwały w sprawie obniżenia średniej ceny skupu żyta dla celów 
obliczenia podatku rolnego na 2012r; 
14.Projekt uchwały w sprawie ustalenia wzoru informacji i deklaracji w sprawie 
podatku rolnego, podatku leśnego i podatku od nieruchomości; 
15.Projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu gminy na 2011r; 
16.Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 
Barczewo na lata 2011-2014; 
17.Interpelacje i zapytania radnych; 
18.Zapytania Sołtysów i Przewodniczących Rad Osiedlowych; 
19.Odpowiedzi na bieżące zapytania; 
20.Sprawy różne i wolne wnioski; 
21.Zamknięcie obrad XVII/2011 sesji Rady Miejskiej w Barczewie. 
 
Do punktu 4. 
 
Sprawozdanie Burmistrza Barczewa . 
 
Zastępca Burmistrza Barczewa pan Dariusz Jasiński: 
-zleciliśmy wykonanie zintegrowanego rozkładu jazdy przewoźników na trasie 
Barczewo-Olsztyn; Ma to być wykonane w przyszłym tygodniu; 
-w ciągu 2 tygodni mają być udrożnione wszystkie drogi w strefie objętej 
rewitalizacją; 
-do końca roku zakończone zostaną prace na Orlikach w Łęgajnach i przy 
Gimnazjum; Problemy są z Orlikiem w Łęgajnach gdzie wykonawca boryka się z 
pogodą; 
-wykonane zostało ogrodzenie na placu zabaw  w Niedźwiedziu; 
-ustawiono wiatę w Kierzlinach; 
-odwodniono teren wokół boiska w Ramsowie; 
-wykonano remont drogi Kaplityny-Bogdany; 
-ukończono drogę w Kaplitynach; 
-wykonano nakładkę asfaltową  na drodze Lamkowo-Krokowo; 
-wykonano 200 m odcinek drogi Nikielkowo-Wójtowo; 
 Resztę będziemy starali się wykonać w przyszłym roku; 
-wykonano remont przepustu pod drogą w Zalesiu; 
-w ubiegłym tygodniu rozstrzygnięto przetarg na wykonanie ulicy Klonowej w 
Wójtowie; 
-odebrana została droga powiatowa na Silice; 
-w ubiegłym tygodniu ogłosiliśmy konkurs na koordynatora sportu; 
 
Do punktu 5. 
 
Wyjaśnienia do projektu uchwały przedstawiła  pani Paulina Zalewska; 
 
Komisje zaproponowały zniżkę w wysokości 85%. 
 
Pan Tomasz Michałowski – wnioskuję o nie czytanie uchwały. 

 



 
Rada Miejska  jednogłośnie  przyjęła wniosek pana Michałowskiego. 
 
Rada Miejska jednogłośnie podjęła: 
 
                                         U C H W A Ł Ę  nr  XVII(103)2011 
w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie osobom fizycznym bonifikaty od opłaty z 
tytułu przekształcenia prawa użytkowania wieczystego w prawo własności 
nieruchomości gruntowych stanowiących własność  Gminy Barczewo, 
zabudowanych na cele mieszkaniowe lub przeznaczonych pod tego rodzaju 
zabudowę. 
 
Do punktu 6. 
 
Informację przedstawiła pani Paulina Zalewska. 
 
Informacja została przyjęta przez Radę Miejską. 
 
Do punktu 7. 
 
Wyjaśnienia w tym temacie przedstawił Przewodniczący Komisji Promocji Rady 
Miejskiej w Barczewie pan Jarosław Bonus. 
 
Pan Andrzej Moszczyński – opinia Komisji Regulaminowej jest pozytywna. 
 
Pan Krzysztof Ludwiniak – wnioskuję o nie czytanie uchwały. 
 
Wniosek pana Ludwiniaka Rada przyjęła jednogłośnie(15). 
 
 
Rada Miejska w Barczewie  jednogłośnie (15)  podjęła: 
 
                                          U C H W A Ł Ę  nr  XVII(104)2011 
w sprawie  uchwalenia Rocznego programu współpracy gminy Barczewo z 
organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art.3 ust.3 ustawy 
o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na 2012 rok. 
 
Do punktu 8. 
 
Zmiany  Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 
Alkoholowych na 2011r i udzielił do nich wyjaśnień pan Tomasz Michałowski – 
Przewodniczący Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych. 
 
Pan Tomasz Michałowski – wnioskuję o nie czytanie uchwały. 
 
Rada Miejska  jednogłośnie przyjęła wniosek pana Michałowskiego. 
 
Rada Miejska  jednogłośnie (15)  podjęła: 

 



 
                                             U  C  H  W  A  Ł  Ę  nr  XVII(105)2011 
w sprawie  zmiany Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 
Alkoholowych na 2011r. 
 
Do punktu 9. 
 
Pani Dorota Kondratowicz – Skarbnik Gm,iny – proponowana przez Burmistrza 
podwyżka wynosi 5% (każda stawka) w stosunku do roku ubiegłego. Od 2 lat 
stawki te nie były podwyższane. 
 
Pan Tomasz Michałowski- wnoszę o podwyżkę w wysokości 3%. 
 
Głosowanie wniosku pana Michałowskiego: 
 
Na sali jest obecnych 13 radnych. 
 
„Za” podwyżką podatku od środków transportu (w każdej grupie) o 3% głosowało 
7 radnych; 
„Przeciw” 3% podwyżce głosowało 4 radnych; 
Od głosu wstrzymała się 1 osoba. 
1 radny nie głosował. 
 
Przyjęto 3 podwyżkę. 
 
Pan Jarosław Bonus wnioskuję o nie czytanie uchwały. 
 
Wniosek przyjęty przez Radę Miejską 13 głosami. 
 
Rada Miejska  10 głosami ”za” przy 3 głosach „wstrzymujących”  podjęła: 
 
                                           U  C  H  W  A  Ł  Ę  nr  XVII(106)2011 
w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków  transportowych. 
 
Do punktu 10. 
Pani Kondratowicz podała proponowane przez Burmistrza Barczewa stawki  
podatku od nieruchomości na 2012 rok: 
 
1)od 1m2 powierzchni użytkowej bud. mieszk. lub ich części – 0,68zł 
2)od 1m2 powierzchni użyt.bud. lub ich części zajętych na prowadzenie 
działalności gospodarczej  - 19,81 zł; 
3)na prowadzenie działalności gospodarczej w zakresie obrotu kwalifikowanym 
materiałem siewnym – 9,85zł; 
4)udzielanie świadczeń zdrowotnych  -  4,45 zł; 
5)od pozostałych, w tym zajętych  na prowadzenie odpłatnej statutowej działalności  
pożytku publicznego przez organizacje pożytku publicznego – 7,36, 
1.od budynków lub ich części wykorzystanych na cele składowe – miasto – 6,64zł; 
2.na cele składowe na terenie wsi – 4,33zł 

 



6)od budowli – 2 % ich wartości 
z wyjątkiem: 
a.rurociągów i sieci  wodociągowych oraz kanalizacyjnych i kolektorów – 0,25% ich 
wartości 
 
7)od gruntów związanych z prowadzeniem działalności gospodarczej – 0,81 zł 
8)od gruntów nad jeziorami – 4,33 zł za 1 ha powierzchni; 
9)od gruntów  pozostałych, zajętych na prowadzenie odpłatnej statutowej 
działalności pożytku publicznego oraz organizacje pożytku publ. - 0,39 zł 
z wyjątkiem: 
a)od 1m2 powierzchni gruntów zajętych pod budownictwo mieszkaniowe – 0,24 zł 
b)od 1m2       „                 „              „      pod drogi symbol „dr”    -  0,10 zł 
 
Pan Jan Suliński – opinia Komisji Finansów Publicznych jest pozytywna. 
 
Pan Andrzej Moszczyński – wnioskuję o nie czytanie projektu uchwały. 
 
Na sali obecnych jest 14 radnych. 
 
Radni jednogłośnie przyjęli wniosek pana Moszczyńskiego. 
 
Rada Miejska  jednogłośnie (14)  podjęła: 
 
                                          U C H W A Ł Ę  nr  XVII(107)2011 
w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości. 
 
 
Do punktu 11. 
 
Pani Kondratowicz przekazała propozycje Burmistrza dotyczące stawek opłaty 
targowej: 
 
1)z ręki, koszyka, wiadra, wózka ręcznego  -  8 zł 
2)pozostałe                                                   - 25 zł 
 
Pan Jan Suliński – opinia Komisji Finansów Publicznych jest pozytywna; 
 
Pani Teresa Lutarewicz – wnioskuje o nie czytanie projektu uchwały; 
 
Na sali obecnych jest 14 radnych. 
 
Radni jednogłośnie przyjęli wniosek pani Lutarewicz. 
 
Rada Miejska  jednogłośnie (14)  podjęła: 
 
                                               U C H W A Ł Ę  nr  XVII(108)2011 
w sprawie  dziennych stawek opłaty targowej; 
 

 



Do punktu 12. 
 
Pani Dorota Kondratowicz – propozycja – 2,08 zł za każdy dzień pobytu. 
 
Pan Jan Siuliński – opinia Komisji  Finansów Publicznych jest pozytywna. 
 
Na sali obecnych jest 14 radnych. 
 
Pan Jarosław Bonus – wnioskuję o nie czytanie uchwały; 
 
Wniosek przyjęty jednogłośnie. 
 
Rada Miejska  j e d n o g ł o ś n i e   podjęła: 
 
                                             U C H W A Ł Ę   nr  XVII(109)2011 
w sprawie  opłaty miejscowej. 
 
Do punktu 13. 
 
Pani Dorota Kondratowicz – propozycja ceny żyta – 45 zł 
 
Pan Jan Suliński – opinia Komisji Finansów Publicznych jest pozytywna. 
 
Pani Teresa Lutarewicz  - wnioskuję o nie czytanie projektu uchwały. 
 
Wniosek przyjęty jednogłośnie. 
 
Rada Miejska   j e d n o g ł o ś n i e (14)  podjęła: 
 
                                             U C H W A Ł Ę  nr  XVII(110)2011 
w sprawie obniżenia średniej ceny skupu żyta dla celów obliczenia podatku rolnego 
na 2012 rok. 
 
Do punktu 14. 
 
Wyjaśnienia przedstawiła pani Dorota Kondratowicz. 
 
Pani Teresa Lutarewicz  -  wnioskuję o nie czytanie projektu uchwały. 
 
Na sali obecnych jest 14 radnych. 
 
Radni  jednogłośnie przyjęli wniosek  pani Teresy Lutarewicz. 
 
Rada Miejska  jednogłośnie  podjęła: 
 
                                               U C H W A Ł Ę  nr  XVII(111)2011 
w sprawie ustalenia wzoru informacji i deklaracji w sprawie podatku 
rolnego,podatku leśnego i podatku od nieruchomości; 

 



 
Do punktu 15. 
 
Wyjaśnienia przedstawiła pani Dorota Kondratowicz. 
 
Pan Jan Suliński – opinia Komisji Finansów Publicznych jest pozytywna. 
 
Pani Urszula Mosakowska – wniosek o nie czytanie projektu uchwały. 
 
Na sali obecnych jest  14 radnych. 
 
Wniosek pani Mosakowskiej przyjęty został przez radnych jednogłośnie. 
 
Rada Miejska w Barczewie  jednogłośnie (14) podjęła: 
 
                                        U C H W A Ł Ę  nr  XVII(112)2011 
w sprawie zmiany budżetu gminy na 2011r 
 
Do punktu 16. 
 
Pani Dorota Kondratowicz udzieliła wyjaśnień. 
 
Pan Jan Suliński – opinia Komisji Finansów Publicznych jest pozytywna. 
 
Pan Jan Suliński – wniosek o nie czytanie projektu uchwały. 
 
Na sali obecnych jest 14 radnych. 
 
Radni jednogłośnie przyjęli wniosek pana Jana Sulińskiego. 
 
Rada Miejska  jednogłośnie (14)  podjęła: 
 
                                        U C H W A Ł Ę  nr  XVII(113)2011 
w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Barczewo na lata 2011-
2014. 
 
Do punktu 17. 
 
Pan Tomasz Michałowski – nie otrzymałem pisemnej odpowiedzi na złożoną przeze 
mnie interpelację. 
 
Pan Dariusz Jasiński – zastępca Burmistrza – otrzymał pan odpowiedź ustną, a 
pisemną prześlemy po zmierzeniu chodnika; 
 
Pani Halina Bronka: 
 
-do chwili obecnej nic nie zostało zrobione w sprawie kapliczek na Starym Mieście, 
czy w tym roku możemy spodziewać się jeszcze wykonania takich prac? 

 



-kwestia doświetlenia na części osiedla Starego Miasta : ul.Nadrzeczna, Zielona, 
Warmińska, wejście boczne na cmentarz komunalny. W projekcie budżetu na 2012 
r nic nie ma na ten temat. Czy to będzie zrobione? 
-załatanie dziur na ul.Traugutta. Załatano tylko część dziur. Ruch jest bardzo duży a 
ulica w fatalnym stanie. Proszę o dokończenie prac na tej ulicy oraz na małym 
fragmencie ul.Kościuszki (wejście do mleczarni); 
 
Pan Czesław Kopczyński: 
-mieszkańcy Łapki monitują  od odstąpienia od pobierania od nich opłaty 
adiacenckiej; 
 
Pani Teresa Lutarewicz : 
 
-w jakim terminie zostanie rozliczona budowa kanalizacji w Ruszajnach. To się 
ciągnie zbyt długo. To wisi na Komitecie Społecznym; 
-proszę o sprawdzenie skuteczności oświetlenia od skrzyżowania (CPN) do 
Zatorza. 
 
Pan Tomasz Michałowski: 
-obsługa oświetlenia  naszego miasta i gminy. W momencie jak zmieniła się osoba, 
która tym się zajmuje jakość świadczonych usług uległa pogorszeniu. Jest bardzo  
źle; 
 
Pan Edward Maciejewski: 
-jak wygląda sprawa wykonania nawierzchni drogi do Osiedla Leśnego w Wójtowie; 
-to pytanie kieruję do nowego kierownika wydziału BIOŚ: co będzie priorytetem w 
pana pracy. Mamy zapóźnienia w miejscowych planach, w kanalizacji Wójtowa; 
 
Pani Alina Jakończuk: 
-kto wydał decyzję , że kondukt pogrzebowy nie może poruszać się wraz z 
żałobnikami od kościoła Św. Anny do cmentarza ulicami Starego Miasta a z 
kościoła Św. Andrzeja może to czynić tradycyjnie; 
 
Pan Czesław Kopczyński : 
-w Kronowie wyznaczona jest geodezyjnie droga do Wipsowa. Kiedy nastąpi 
fizyczne utworzenie tej drogi. Dzieci tamtędy chodzą do szkoły w Wipsowie. 
 
Pan Krzysztof Ludwiniak: 
-w części miejscowości na słupach oświetleniowych są lampy starego typu. Czy nie 
można tego sukcesywnie wymieniać je na nowe energooszczędne. Prosiłbym o 
sporządzenie takiej kalkulacji; 
 
Pan Ryszard Kulesza: 
-czy nie można zaproszeń na sesję pisać większym drukiem? 
 
Pan Andrzej Moszczyński: 
-w niedzielę komunikacja busikami jest prawie żadna. Ludzie w Łęgajnach czekają 
godzinami; 

 



Pan Zbigniew Chlubicki: 
-czy przewidywane są rozmowy z przewoźnikami o poprawę jakości przewozów 
pasażerskich. Na takim spotkaniu proszę również zwrócić uwagę na to, że 
niektórzy kierowcy nie wydają biletów dla pasażerów; 
-za Wójtowem jest znów niezdrowy zapach; 
-czy coś wiadomo w sprawie ustawienia sygnalizacji świetlnej na „16”, przy zjeździe 
do Wójtowa; 
-na ulicach Wójtowa załatano dziury, niestety nie zrobiono tego do końca.Na 
zakręcie pozostawiono dziury. W dobrym zwyczaju jest poinformowanie , że droga 
została już wykonana. Należy się szanować. Przedstawiam zdjęcia jak wykonano tą 
drogę. Czy urzędnicy zaczną nas  traktować z szacunkiem? 
 
Do punktu 18. 
Pan Przemysław Sobiczewski 
- dlaczego zapytania Sołtysów  są na końcu sesji? 
-dlaczego od m-ca maja 2011r nie ma protokółów z obrad sesji na naszym BIP-ie? 
-mieszkańcy ulicy Pułaskiego apelują o sprzątanie tego terenu i o oświetlenie, niech 
ten teren zostanie wreszcie dostrzeżony; 
-czy jest możliwe utworzenie miejsc parkingowych na Osiedlu Słonecznym nr 8; 
-proszę o ustawienie koszy na śmieci wzdłuż  drogi od skrzyżowania przy CPN-nie 
do ul.Pułaskiego; 
-dziękuję, ze po tylu monitach, ogrodzono plac zabaw przy bloku nr 4 na Osiedlu 
Słonecznym; 
 
Do punktu 19. 
Odpowiedzi: 
Pan Zbigniew Chlubicki dla pana Sobiczewskiego: 
-ustawienie takiego planu jest adekwatne do spraw rozpatrywanych na sesjach. 
Sołtysi spotykają się tydzień przed każdą sesją na specjalnie zorganizowanych 
spotkaniach; 
-brak protokółów – być może jest to wina sprzętu ale chciałem przypomnieć, że 
protokóły są zawsze dostępne w Biurze Rady i można się z nimi w każdej chwili 
zapoznać; 
 
Pan Dariusz Jasiński: 
 
dla pani Haliny Bronka: 
-ulica Traugutta, sprawa  jest poważna. W budzecie na 2012 rok wstawiliśmy to do 
przemyślenia jako inwestycję. Budynki na tej ulicy usytuowane są bardzo nisko. 
Łatanie tych dziur jest trudne, ponieważ bruk jest ułożony powyżej usytuowania 
tych budynków. Może zrobimy tak małą 4 centymetrową nakładkę asfaltową. 
Podobnie rzecz się ma z ulicą Konopnicką. Musimy zrobić to kompleksowo. Wjazd 
do dawnej mleczarni postaramy się zrobić. 
-doświetlenie ulic- postaramy się to zrobić; 
-kapliczki na Starym Mieście. Mamy zalecenie konserwatora zabytków, nie mamy 
natomiast na ten cel funduszy. Do przyszłej sesji udzielę pani odpowiedzi na piśmie 
 
dla pana Czesława Kopczyńskiego: 

 



-opłata adiacencka – każdy otrzyma odpowiedź zgodną z obowiązującymi 
procedurami; 
 
dla pani Lutarewicz: 
-rozliczenie kanalizacji Ruszajn: sprawdzę temat i dam pani odpowiedź na piśmie; 
 
dla pana Michałowskiego: 
-obsługa oświetlenia ulicznego: głosy są różne na ten temat. W grudniu odbędzie 
się nowy przetarg na to zadanie. Nie wiem jaki będzie wynik tego przetargu. Temat 
jest trudny ale postaram się go rozwiązać; 
 
dla pani Lutarewicz: 
-sprawa przejść konduktów pogrzebowych: tu burmistrz nie wydaje żadnej decyzji. 
Dzieje się to zawsze między rodziną zmarłego i firmą pogrzebową; 
 
dla pana Kopczyńskiego: 
-droga Kronowo-Wipsowo: tam należy zrobić przepust pod drogą. Udzielę 
odpowiedzi na piśmie; 
 
dla pana Ludwiniaka: 
-wymiana lamp: jest sporo takich ofert. Szukamy oszczędności. Jeśli otrzymamy 
oświetlenie na „16” w okolicach Kromerowa to to okaże się bardzo drogie. 
Wymiany – to jest to już inwestycja. Próbujemy zmienić dostawcę energii 
elektrycznej; 
 
dla pana Chlubickiego: 
-współpraca z przewoźnikami: przyjmuję uwagi; 
 
dla pana Moszczyńskiego: 
-proszę o godzinę odjazdu takiego autobusu z Łęgajn; 
 
-wydawanie biletów dla pasażerów – przekażę tą sprawę przewoźnikom; 
 
-przykry zapach w Wójtowie – przekażę sprawę panu Kasprzakowi; 
 
-sygnalizacja w Wójtowie – wysłaliśmy ponownie pismo w tej sprawie do GDDKiA; 
 
-przepływ informacji między pracownikami a radnymi – postaramy się to usprawnić; 
 
-(dla p.Sobiczewskiego) – odcinek drogi od skrzyżowania przy CPN do Zatorza jest 
to droga wojewódzka i odpowiada za to Wojewódzki Zarząd Dróg; 
 
-miejsca parkingowe przy bloku nr 8 na Osiedlu Słonecznym – jest to temat na 
nowy budżet. Pieniędzy niestety nie mamy; 
 
-Pan Krzysztof Zdziarstek – od tygodnia jestem nowym kierownikiem Wydziału 
BIOŚ. Chciałbym wprowadzić nową organizację pracy w tym wydziale. Wydaje mi 
się, że po poznaniu tej gminy będę w stanie  realizować inwestycje. Mam nadzieję, 

 



że sprawdzę się w tej roli. 
 
Do punktu 20. 
 
Pani Krystyna Szter – proszę o zwrócenie uwagi na to, że woda z „16” spływa do 
Kaplityn, niszcząc drogę; 
 
Pani Mirosława Jsińska – zwracam się do państwa radnych z prośbą o 
przekazywanie ze swoich diet małej kwoty, która zasiliłaby  fundusz stypendialny 
dla naszych dzieci prowadzony przez Stowarzyszenie  - Fundusz Ziemi 
Olsztyńskiej; 
 
Pan Zbigniew Chlubicki – proszę o spotkanie na następną sesję z 
Przewodniczącym tego Stowarzyszenia; 
 
Pan Tomasz  Michałowski – proszę o ustawienie na ul. Łąkowej i na ulicy 
Mazurskiej (na czas remontu) znaków zakazu postoju; 
 
Pan Jarosław Bonus – prośba o podanie informacji na temat tego jaka inwestycja 
jest realizowana na ul.Wojska Polskiego po przeciwnej stronie sklepu Biedronka; 
 
Pan Edward Maciejewski – występowałem kiedyś z prośbą o to aby w odbiorze 
prac w danym sołectwie brał udział Sołtys. Niestety Sołtysi nie są powiadamiani o 
takich odbiorach; 
Pan Przemysław Sobiczewski dziękował za ogrodzenie placu zabaw na Osiedlu 
Słonecznym nr 4. Ja chciałem powiedzieć, że to Gminna Komisja Przeciwdziałania 
Problemom Alkoholowym znalazła środki w wysokości 8,5 tysiąca zł na ten cel. 
Zwracam się z prośbą do pani Mirosławy Jasińskiej aby w Starostwie była 
mecenasem położenia nowej nawierzchni na drodze Nikielkowo-Łęgajny. Może  
Starosta zechce się spotkać z mieszkańcami Nikielkowa; 
Przykry zapach koło Wójtowa – gdyby  pan Kasprzak był obecny na sesji to  
odpowiedziałby na to zapytanie . Według mnie jest to lekceważenie Rady przez 
Prezesów naszych Spółek; 
11 listopada 2011r  obchodziliśmy uroczyście Święto Niepodległości , które było 
przygotowane bardzo profesjonalnie przez Centrum Kultury i Promocji Gminy w 
Barczewie; Osobiście gratuluję pani Dyrektor Centrum i panu Burmistrzowi; 
Mieszkańcy Nikielkowa dziękują  panu Połowianiukowi na koncert chóru, którym 
dyryguje pan Połowianiuk. Koncert odbył się  w naszym kościele. Mieszkańcy są 
pod wrażeniem. 
Chciałem nawiązać do sprawy uchwalania budżet. W takich momentach zawsze 
nam brakuje pieniędzy. Mówię o tym, ponieważ dużo osób zamieszkujących w 
naszej gminie nie jest u nas zameldowanych a co za tym idzie część podatku 
dochodowego od tych osób nie wraca do naszej gminy. Jest to duży procent, który 
mógłby stanowić dochód naszej gminy i w tej gminie mógłby być wydatkowany. 
Zwracam się z prośbą do Burmistrza aby wywiesić taki apel w poszczególnych 
wsiach aby mieszkańcy zaczęli się meldować. Apel taki można zamieścić również 
w naszej gazecie samorządowej; 
 

 



Pan Czesław Kopczyński – zwracam  się z prośba o zwiększenie nadzoru nad 
firmą, która  wykonuje remont w przychodni w Lamkowie; 
 
Pani Mirosława Jasińska – inwestycja ta prowadzona jest przez Miejską 
Przychodnię Zdrowia. Nadzoruje to pan Juszczyk z MZOIZ. Przekażę tą sprawę w 
Miejskiej Przychodni Zdrowia; 
 
Pan Halina Bronka – może ufundować nagrody dla tych, którzy zameldują się na 
naszym terenie; 
 
Pani teresa Lutarewicz – nagrodą dla mieszkańców będzie to, że będą mieli nową 
drogę, kanalizację itd.; 
 
Pan Tomasz Michałowski – proszę aby pan Burmistrz uwzględnił w budżecie na 
2012 r podwyżki dla pracowników. Pod takim wnioskiem podpisało się 14 naszych 
radnych, a my jesteśmy osobami poważnymi; 
 
Pan Dariusz Jasiński – dla pana Bonusa – na ulicy Wojska Polskiego, po 
przeciwnej stronie sklepu Biedronka, budowany jest  sklep sieci POLOMARKET 
oraz 8 mieszkań i duży parking. 
 
Do punktu 21. 
 
Pan Zbigniew Chlubicki  - w związku z wyczerpaniem porządku obrad zamykam 
posiedzenie XVII/2011 sesji Rady Miejskiej w Barczewie. 
 
Protokółowała: 
B.Kwapis                                                                Przewodniczący Rady Miejskiej 
 
                                                                               Zbigniew Chlubicki 
 
 
 
 
  
 
 
 
 
 
 

 


